



## 李慧嫻

## LI WEI HAN, ROSANNA

李慧嫻，香港陶藝家及藝術教育工作者，先後於香港及英國修讀陶藝和藝術教育，1990至2010年間任職理工大學設計學院。李慧嫻曾獲市政局藝術獎(陶藝)(1985)、香港藝術家雕塑年獎(1999)等，並為香港當代陶藝協會創會會員。

李慧嫻多以陶塑人物為主題，以反映本地生活、文化及政治等題材，手法輕鬆，寓意深遠。近年，她亦有製作大型戶外雕塑，將其作品帶進社區與觀眾互動。

Rosanna Li is a ceramicist and art educator. She first studied ceramics in Hong Kong and further art education in the UK. She received the Urban Council Fine Arts Award – Ceramics (1985), Hong Kong Sculptor of the Year Award (1999), etc. Li was a founding member of the Contemporary Ceramic Society (HK) and taught at Hong Kong Polytechnic University's School of Design between 1990 and 2010.

Li uses chubby ceramic figures to explore profound meanings in local lifestyle, culture and politics. Recently, she has created several large-scale outdoor sculptures, which have brought her works closer to the community.